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consum humà, com per ús ramader. Per a la qual cosa, 
tan l’ajuntament de les Coves, com el de Tírig, vam re-
metre a Confederació el cens de les cases que consu-
meixen aigua i el de granges. 

Durant este temps, les reunions i correspondència cre-
uada que l’ajuntament de les Coves ha mantingut en la 
Confederació han segut nombroses. Algunes directa-
ment amb el Comisari d’aigües, Sr. Manuel Alcalde,  per 
tal d’agilitzar encara més l’assumpte i en la possibilitat de 
separar els dos pous (el que abasteix a la partida de dalt 
i Tírig, i el que abastís al casc urbà de les Coves), sempre 
ens havien dit que impossible separar-los. En cada una 
de les reunions l’ajuntament ha instat a la Confederació 
en la necessitat de separar els pous. Per les últimes noti-
cies arribades d’esta administració sembla que accedirà 
finalment a separar-los.

Clarament, s’hauran de refer els estatuts, ja que ara que 
la Confederació pot accedir a separar els dos pous, així 
ho haurem de plasmar al document, i formar en els pas-
sos que corresponga legalment la Mancomunitat, la qual 
pot aportar al municipi de les Coves, més coses bones 
que dolentes. Hem de recordar que una Mancomunitat, 
té dret també a Plans Provincials i d’altres subvencions, 
lo que ajudaria en anys propers anar modernitzant la ca-
nalització d’aigua que done servei a la partida de dalt.

L’equip de JNP, hauria pogut deixar caducar l’expedi-
ent i encetar-ne, després, un altre de nou per a legalitzar 
els pous, però com molts veïns de les Coves que han 
lluitat per legalitzar els seus pous saben, els tràmits en 
Confederació són molt lents i tarden molt. La legalització 
haurien pogut tardar un altre grapat d’anys.

Perquè els anteriors consistoris van fer o deixar de fer les 
coses respecte als pous de Cambrils, no puc contestar, 
ja que aleshores, jo no estava en l’ajuntament. Si que sé i 
així ho pensem, que la legalització dels pous, és un tema 
prioritari i molt important per al poble de les Coves.
4/ El Sr. Viol Zaragozà informe al Ple de l’evolució de 
les obres dels carrers del casc antic (Plan Zapatero)  i 
al respecte comenta que, possiblement, al febrer s’hau-

ran finalitzat. També comenta que la gent està contenta 
perquè aquests carrers  estan quedant molt bé. Que en 
l’obra de la carretera hi ha hagut problemes per la pluja i 
quan millore el temps s’asfaltarà

10e.- pRECS I pREGUNTES.- Obert el torn de paraula 
es presenten les següents:

1/ La Sra. Orient Julian pregunta qui va donar documen-
tació a “Centet” per presentar una demanda, si és que 
l’ha treta de l’ajuntament.

El Sr. Alcalde respon que no.
La Sra. Orient diu que si s’ha tret de l’ajuntament.
El Sr. Alcalde respon que no.

2/ El Sr. Zaragozà pregunta si la confederació hidrogràfi-
ca ha separat el dos pous de Cambrils.

El Sr. Alcalde respon que pareix que sí.
El Sr. Zaragozà diu que caldria tornar a fer els estatus de 
la mancomunitat.
El Sr. Zaragozà demana que la representació de cada 
ajuntament siga proporcional al consum d’aigua.
El Sr. Alcalde respon que no esta clar que puga ser així, i 
que creu que prompte estarà finalitzada la legalització.
El Sr. Viol diu que l’equip de govern s’està preocupat de 
resoldre aquest assumpte.

El Sr. Alcalde alça la sessió, a les vint-i-tres hores i qua-
ranta i cinc minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done 
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA pER 
L’AJUNTAmENT pLE EN pRImERA CONVOCATÒ-
RIA, EL DIA 30 DE mARÇ DE 2010.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS 
NO ASISTEIX:
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen 
la totalitat  del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  
i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  en  
legal forma.  En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, 
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